
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2018-10-22 
Närvarande. Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Anders Dalbert, Stig-Åke 

Almqvist, Jan Andersson och Christer Johansson. – Lars Melert Tegab 

 Medlemsutveckling 

Medlemsutvecklingen fortsätter och idag har vi 650 anslutningar.   

 

 Grävningsrapport  

Tegab har grävt cirka 1 mil under september. Vi har hittills lagt 15,6 mil kabel inklusive sjökabel.  

Under oktober har Tegab grävt: 

 Ransbergsvägen från Tjärkil ner mot Köpmannebro,  

 förbi Hjärterud.  

 klart i Dalskog.  

 tryckt under järnvägen på fem ställen 

Vi fått tillstånd att trycka oss under flera vägar. Under vecka 45 kommer vi att få trycka under 

järnvägen vid Östanå. Under november fortsätter Tegab att gräva flera av de sträckor som inte är 

klara.  

 

 Samförläggning 

Vi har fått tillstånd för att gå under vägarna inom Upperudsområdet. Vattenfall har också redovisat 

sina planerade arbeten inom Östebo och Upperud.  

Annika gör klart för avtal med markägare inom samförläggningsområdena. 

 

 Fortsatt arbete med markupplåtelseavtal 

Vi fortsätter arbetet med markupplåtelseavtal efter hand som fibersträckningen blir klar. Vi arbetar 

med att få klart cirka 30 avtal i Köpmannebroområdet. 

 

 Uppstart av nätet. 

På grund av de hinder som uppstått kring tillstånd från Trafikverket, och en del markavta, gör att vi 
inte kommer att klara av att starta nätet under 2018. 
Vi kommer att gräva fram till Örs Fiber, för att kunna starta upp vårt nät och i framtiden ha en extra 
anslutning från det hållet. 
 

 Ekonomi 

Vi har en mycket god inbetalning av insatsbeloppet. Kassan är fortfarande god och räcker till fortsatt 

grävning några månader till, utan att vi behöver använda bankgarantin. 

 

 

Nästa styrelsemöte        22/11 – 18.00 hos Annika.  

 

 

Sammanfattat av Christer Johansson        Bo Thorsenius ordförande   


